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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR LUKA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/22-01/2 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-18 
Rijeka,  24. listopad 2022. 
                   
 
 
              

ZAPISNIK 
40. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 
40. sjednica VMO Luka održana je 24. listopada 2022. (ponedjeljak) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

 Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

 Daina Glavočić, članica VMO 

 Joško Vitezica, član VMO 

 Miomira Milovanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 39. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

 
1. Dani MO Luka – dogovor o održavanju programskog dijela Udičarenje 
2. Bulletin - dogovor za ovogodišnji broj 
3. Komunalni prioriteti za 2023. godinu 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 1 

Prema prethodnom dogovoru, vijećnik Joško Vitezica kontaktirao je tajnika ŠRD Luben koji je 
suorganizator natjecanja u Udičarenju i dogovoreno je da se natjecanje organizira u subotu 29. 
listopada 2022. godine. Programsku aktivnost Udičarenje MO Luka organizira u sklopu vlastitih 
programskih aktivnosti po nazivom Dani MO Luka. 

Predsjednik je pozvao vijećnike da se aktivno uključe u organizaciju te je detaljno dogovoren plan 
organizacije. 

Zaključak: 
Vijećnici su informacije primili na znanje. 
 
AD 2 

U nastavku sjednice vijećnici su razgovarali o izradi ovogodišnjeg glasila MO Luka pod nazivom 
Bulletin. Dogovoreno je da svaki vijećnik može napisati tekst koji bi se uvrstio u slijedeći broj 
Bulletin-a, te je odlučeno kako slijedi u zaključku. 
 
Zaključak: 
Vijećnik koji pripremi članak za slijedeći broj Bulletin-a dostavit će e-mailom u tajništvo, gdje će se 
svi dostavljeni materijali objediniti i dopuniti fotografijama.   
 

AD 3 
 
Vijećnicima je dan na raspravu Prijedlog prioriteta za 2023. godinu obrađen od strane Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav s procijenjenim iznosima za svaku stavku. Vijeće je nakon 
rasprave prihvatilo sljedeći redoslijed prioriteta za 2023. godinu u iznosu od 120.000,00 kuna: 
 

 

4 Asfaltiranje Jedrarske ulice  45.000,00 

7 Sanacija dijela Ulice Vatroslava Lisinskog od spoja s Verdievom do spoja sa 
Zagrebačkom 

45.000,00 

9 Mjestimična sanacija udarnih rupa u  Verdijevoj ulice između prvog i drugog 
paviljona na tržnici 

30.000,00 

 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno prihvatilo konačan redoslijed prioriteta za 2023. godinu. 

 
 

AD 4 
Predsjednik Vijeća pročitao je mail zahvale predstavnice stanara Zagrebačke ulici  u kojem navodi 
da je dana, 18.10.2022. napokon  asfaltiran dio ceste od Zagrebačke 16 do 21a, zbog čega smo 
se u više navrata čuli i dopisivali. Zahvaljuje se MO Luka na razumijevanju i  spremnosti na 
suradnju sa ljudima koji žive na prostoru tržnice te želi puno uspjeha u daljnjem radu. 
 

 Prekomjerna populacija galebova u centru grada 
 

Mjesnom odboru obratila stanarka Zagrebačke ulice kućni broj 10 s upitom koje su aktivnosti 
poduzete u vezi prekomjerne populacije galebova u centru grada. Što se tiče konkretnog problema 
stanara na adresi Zagrebačka 10, gdje  kako navodi stanarka, već godinama od mjeseca svibnja 
nadalje dok ne zahladi na krovovima uz dimnjake galebovi savijaju gnijezda i ležu jaja, od rane 
zore se glasaju a kada se izlegu mladi nanašaju smeće na krovove i sve je puno smeća i 
fekalija. Stanarima u potkrovlju doslovno ulaze u stanove i podesti od limova i mjesta oko dimnjaka 
su puni smeća i fekalija. U vrijeme poplava dolazi do izražaja još jedan problem kada se od 
njihovog perja i smeća kojeg nanašaju mjesecima začepe odvodi za vodu i voda vlaži zidove. 
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Zaključak: 
Gospođi će se dostaviti odgovor u kojem se daje informacija o intenzivnoj korespondenciji ovog 
mjesnog odbora na temu prekobrojnih galebova i štete koju uzrokuju u kvartu, tijekom 2016., 2017. 
i 2018. godine. S problemom su, osim gradskih službi i Gradonačelnika, upoznati i PGŽ, Nastavni 
zavod za javno zdravstvo, Sanitarna inspekcija, Veterinarska stanica Rijeka, Dezinsekcija Rijeka, 
Turistička zajednica Rijeke i PGŽ-a, Čistoća Rijeka, Lučka uprava Rijeka i Luka Rijeka.  
Mjesni odbor nema ingerenciju nad privatnim vlasništvom.  
 
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

             Miomira Milovanović Berić Stefan Mataja Mafrici 
 


